
Mojo študijsko izkušnjo na Eini lahko opišem le z pozitivnimi pridevniki. Tako profesorji 
kot ostali zaposleni so po večini zelo prijazni in pripravljeni pomagati pri čimerkoli. Poleg 
zadovoljsta z odnosom zaposlenih na šoli, bi izpostavila samo stavbo, kjer poteka pouk 
oziroma njeno pozicijo. Gre za starejšo zgradbo, situirano v parku, z vodnjakom, kipi ter 
veliko zelenja. Okolje je zelo navdihujoče in mirno, saj je nekoliko odmaknjeno iz centra. 
Sama sem imela srečo, da sem stanovanje našla zelo blizu šole in sem lahko k pouku hodila 
peš. Javni prevoz je sicer zelo dobro urejen in čez dan omogoča hitro premikanje, tako z 
metrojem, vlakom in autobusom. 

Šola je pred pričetkom predavanj, organizirala spoznavni dan Erazmus študentov, kjer smo se 
predstavili in si izmenjali kontakte. Začetek izmenjave je bil namenjen obiskovanju izbranih 
predmetov, ki jih je bilo možno tudi zamenjati, v kolikor so bila na voljo prosta mesta. 
Pouk je od začetka do konca potekal z velikom tempom ter dokaj visokimi pričakovanji 
profesorjev. Temu primerna je bila tudi strogost ocenjevanja. Visoko oceno so si zaslužili le 
zelo dobri projekti. 

Samo Barcelono bi opisala kot mesto ki ponuja širok spekter aktivnosti, od umetnosti, 
zabave, narave, športa, kulinarike itd. Velikost mesta, ki zagotalvja tako široko ponudbo 
možnosti preživljanja časa, pa ima tudi slabo stran, saj potovanje iz enega na drug konec 
mesta vzame kar nekaj časa. Slabost mesta je tudi dokaj visoka stopnja kraj, ki pa se jim 
je moč v veliki meri izogniti z določeno mero pazljivosti pri nošenju denarnice in ostalih 
predmetev, ki so lahko predmet kraje.

Kot rečeno, je bila moja izkušnja na Eini izjemno pozitivna in bi jo priporočila vsakomur,  
ki si želi napredovati, saj bo imel tukaj veliko podpore, predvsem pa možnost delovanja v 
zelo prijetnem okolju. 
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